

MINUTES OF PROCEEDINGS*Subcommittee on Veterans Affairs*

WEDNESDAY, MARCH 28, 1990
(5)

[Text]

The Subcommittee on Veterans Affairs of the Standing Senate Committee on Social Affairs, Science and Technology met this day at 7:05 p.m., the Honourable Senator Jack Marshall, presiding.

Members of the Subcommittee present: The Honourable Senators Bonnell, David and Marshall (3).

Other Senators present: The Honourable Senators Marsden and Muir.

In attendance: Mr. Grant Purves, Research Officer, Research Branch, Library of Parliament.

Also in attendance: The Official Reporters of the Senate.

Appeared: The Hon. Gerald Merrithew, P.C., M.P., Minister of Veterans Affairs.

Witness:*From the Department of Veterans Affairs:*

Mr. David Broadbent, Deputy Minister.

The Subcommittee resumed the examination of Veterans Affairs Votes 1, 5, 10, 15 and 20 of the 1989-90 Estimates, pursuant to its Order of Reference from the Senate of June 28, 1989 and from the Standing Senate Committee on Social Affairs, Science and Technology of September 26, 1989.

The Minister made a statement and, with Mr. Broadbent, answered questions.

At 8:55 p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

PROCÈS-VERBAL*Sous-comité des affaires des anciens combattants*

LE MERCREDI 28 MARS 1990
(5)

[Traduction]

Le Sous-comité des affaires des anciens combattants du Comité sénatorial permanent des affaires sociales, des sciences et de la technologie se réunit aujourd'hui à 19 h 05 sous la présidence de l'honorable sénateur Jack Marshall (président).

Membres du Sous-comité présents: Les honorables sénateurs Bonnell, David et Marshall (3).

Autres sénateurs présents: Les honorables sénateurs Marsden et Muir.

Est présent: M. Grant Purves, attaché de recherche, Service de recherche, Bibliothèque du Parlement.

Aussi présents: Les sténographes officiels du Sénat.

Comparaît: L'honorable Gerald Merrithew, c.p., député, Ministre des Anciens combattants.

Témoïn:*Du Ministère des Anciens combattants:*

M. David Broadbent, sous-ministre.

Le Sous-comité poursuit son étude des crédits 1, 5, 10, 15 et 20 des Anciens combattants contenus dans le Budget des dépenses 1989-1990, conformément à son ordre de renvoi du Sénat du 28 juin 1989 et du Comité sénatorial permanent des affaires sociales, des sciences et de la technologie du 26 septembre 1989.

Le ministre fait une déclaration et, avec M. Broadbent, répond aux questions.

À 20 h 55 le Comité suspend ses travaux jusqu'à nouvelle convocation de la présidence.

Le greffier du Sous-comité

Denis Bouffard

Clerk of the Subcommittee